
 
 

Protokoll brukarråd 
 
Skola/förskola: Insjöns skola 

Datum: 2023-03-27 kl. 18-19 i på Teams 

  

Dagordning: 

- Föregående minnesanteckningar  

Lästes igenom och följande frågor diskuterades: 

• Delning av klasser vid stort antal elever. Vissa antal är mer budgetvänliga 

än andra. 

• Föräldraresponsen på rastaktiviteterna och elevinflytandearbetet på 

fritidshemmet. 

• Demokratiska processen i elevrådets arbete. 

• Hjulorganisationen och dess effekter. 

• Goda arbetsmiljön. 

- Information om nuläget  

Många barn med behov. Jobbar på höstens organisation för att försöka minska 

underskottet. Svårt utifrån att nya behov uppkommit under våren som inte 

kunde förutses när budget lades. 

Många elever önskar gå på skolan. I vissa årskurser har vi inte plats för elever 

som inte tillhör Insjöns upptagningsområde.  

- Inkomna föräldrafrågor 

Inga inkomna och inga föräldrar närvarande. 

- Verksamhetsplan/mål/budget 

Tufft läge i hela kommunen. Insjön kämpar för att dra sitt strå till stacken. 

Kräver uppfinningsrikedom och mycken dialog. 

- Elevrådet berättar 

Carin berättar om vad man har på gång i elevrådet. 

Skolmaten är en aktuell fråga just nu. Man har efterfrågat 

kvalitetsredovisningar för att kunna titta lite närmare, men det verkar inte 

finnas. Det är olika på olika skolor. 

Elevrådet jobbar vidare på att få klarhet i hur kostråden ska gå till. Just nu 

känns det mest som envägskommunikation. 



 
 

Carin berättar hur representationsarbetet via klassråden går till och även de 

yngsta klasserna gör sin röst hörd via klassråden. 

Jimmy delger oss vad man i utskottet fått veta från kostledningen runt arbetet 

med att möte höjda livsmedelspriser. 

- Organisation  

2 F klasser (rekrytering pågår) 

1 åk 1 

2 åk 2 

2 åk 3 

1 åk 4 

1 åk 5 

1 åk 6 

Ej klart hur vi organiserar klasserna i Anpassade grundskolan. 

- Arbetsmiljö 

AME enkäten har bara kommit för hela sektorn, men än vet man inte hur det 

ser ut för Insjön. Troligen ungefär lika som förra enkäten eftersom sektorns 

siffror är tämligen lika. 

- Vilka av dagens frågor skall lyftas vidare? 

o Till ledningsgruppen 

o Till politikerna  

o Till övriga tjänstemän i kommunen 

- Övriga frågor 

Vi resonerar lite om de utmaningar som skolan står inför. Vi pratar lite om 

KPMG s genomlysning av skolledarnas möjligheter att utföra sitt uppdrag. 

Viktoria berättar lite kort om skolans medverkan i kapacitetsutredningen. 

Resultatet ännu en klart. 

- Nästa möte 

Oktober 2023 kallelse kommer efter sommaren 

 

 
 


